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Abstract (en)
The data transmission and reception device has a transmission stage with a transmission coil (2) for transmission of data and a reception stage
with a reception coil (4) for reception of data, the transmission and reception coils wound around a common core (3), so that the reception coil is
energized by transmission of data by the transmission coil. The reception coil is separated from a receiver (9) by a protection circuit with a capacitor
(6) in series with 2 anti-parallel diodes (7,8).

Abstract (de)
Die Baugröße einer Datenübertragungsvorrichtung für Fernbedienungen von Hörgeräten soll reduziert werden. Hierzu werden die Sendespulen
(2) eines Senders (1) und die Empfangsspule (4) eines Empfängers (9) auf einen gemeinsamen Kern (3) gewickelt. Darüber hinaus wird ein
Schutzkondensator (6), der zum Schutz des Empfängers (9) eingesetzt wird, gleichzeitig als Korrekturkondensator zur Korrektur der Eigenfrequenz
eines Empfangsschwingkreises (4, 5) verwendet.
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